

**Circular (9) – Reminder on Move-in & Move-out Schedule and
Rate of Overtime Charge for Move-in & Move out**

Please kindly note the below move-in and move-out schedules of HKTDC Hong Kong Watch & Clock 2025 & Salon de TIME 2025:

Move-in / Move-out	Date / Time
Booth Construction for Custom-built Participation (for Contractors only)	31 Aug 9:00am - 10:00pm 1 Sep 9:00am – 12:00noon
Booth Decoration (for Exhibitors)	1 Sep 10:00am – 8:00pm
Booth Dismantling (including Additional Lighting)	6Sep 8:00pm – 12:00 midnight

If you and / or your appointed contractors work after 12:00 midnight on move-in days (i.e. 31 Aug & 1 Sep 2025) and move-out day (i.e. 6 Sep 2025), they shall pay to the Organizer the overtime penalty claimed by HKCEC against the Organizer as follows:

- I) **Charges or Overtime Move-in***, i.e. work after 12:00 midnight on 31 Aug and 1 Sep 2025, will be calculated in accordance with the booth area assigned, regardless of its location:

Booth Area	Overtime Charge (per hour)
20sqm or Below	HKD2,900 / hr
Exceeding 21sqm to 50sqm	HKD4,200 / hr
Exceeding 51sqm to 100sqm	HKD5,650 / hr
Exceeding 101sqm to 500sqm	HKD6,900 / hr

- II) **Charges for Overtime Move-out***, i.e. work after 12:00 midnight on 6 Sep 2025, will be calculated according to its exact booth location :

Location	Stand dismantling From 0001 hrs	Stand dismantling/ Waste clearing From 0301 hrs
Hall 1A, 1B, 1C & 1E	HKD 28,900/hr	HKD 57,800/hr
Hall 1D, 3D	HKD 20,850/hr	HKD 41,700/hr
Hall 3F& 3G	HKD 30,550/hr	HKD 61,100/hr

* The charge for overtime is subject to HKCEC's final decision. Finally, **please complete your jobs on time so as to avoid unnecessary penalties.**

通告(9)–有關進館及撤館時間及進場/離場超租場收費

敬請留意以下「香港貿發局香港鐘表展以及國際名表薈萃 2025」之進場及離場時間：

進場及離場	日期 / 時間
特裝參展用戶攤位搭建(只限承建商)	8 月 31 日及 9 月 1 日上午 9 時至晚上 10 時
攤位布置(參展商)	9 月 1 日 上午 10 時至下午 8 時
攤位拆卸(包括照明裝置)	9 月 6 日 晚上 8 時至午夜 12 時

假若貴 參展公司或其委託之承建商於進場日(即 2025 年 8 月 31 日及 9 月 1 日)及離場日(即 2025 年 9 月 6 日)午夜 12 時後進行工作，必須向主辦機構繳交由香港會議展覽中心向主辦機構徵收的租場收費：

- I) **進場超時租場收費***(即於 2025 年 8 月 31 日及 9 月 1 日午夜 12 時後進行工作)，將按攤位面積計算，與其位置無關：

攤位面積	超時租場費用(按每小時計算)
20 平方米或以下	每小時 2,900 港元
21 平方米 - 50 平方米	每小時 4,200 港元
超越 51 - 100 平方米	每小時 5,650 港元
超越 101 - 500 平方米	每小時 6,900 港元

- II) **離場超時租場收費***(即於 2025 年 9 月 6 日午夜 12 時後進行工作)，將按攤位所在的展館位置計算：

攤位所在的展覽館	凌晨零時 1 分至 3 時工作超時租場收費(按每小時計算)	凌晨 3 時 01 分後工作超時租場收費(按每小時計算)
展覽廳 1A、1B、1C 或 1E	每小時 28,900 港元	每小時 57,800 港元
展覽廳 1D, 3D	每小時 20,850 港元	每小時 41,700 港元
展覽廳 3F 或 3G	每小時 30,550 港元	每小時 61,100 港元

* 香港會議展覽中心有最終決定權計算超時罰款額之收費。
最後，各參展商若準時完工，則可免除不必要的罰款。多謝合作！